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Анализируются статистические показатели избрания меры пресечения в виде заключения под стражу, делаются прогнозы о дальнейшем 
снижении количества арестов. Рассмотрены особенности арестов за преступления в сфере предпринимательской деятельности, а также 
за преступления, имеющие большой общественный резонанс. Приведена статистика домашнего ареста, запрета определенных действий, 
залога. Подписка о невыезде, как и иные меры пресечения, создает ограничения прав и свобод граждан.
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Statistical indicators of choosing a preventive measure in the form of detention are analyzed, and forecasts are made about a further decrease 
in the number of arrests. The features of arrests for crimes in the sphere of business activity, as well as for crimes that have a large public response, 
are considered. Statistics on house arrest, prohibition of certain actions, and bail are provided. Subscription not to leave, as well as other measures 
of restraint, creates restrictions on the rights and freedoms of citizens.

Keywords: statistics, detention, arrest, entrepreneur, public response, bail, prohibition of certain actions, subscription not to leave.

DOI: 10.18572/1812-3783-2020-6-26-31

Уголовный процесс


